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                       Zápisnica č.1/2022 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 26.1.2022 

Prítomní:  

Starosta obce V. Guoth, 

Poslanci: A. Baďová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský,  

Kontrolórka: PhDr. Desana Stromková 

Zapisovateľka: M. Krakovská 

Hostia:  

Návrh programu:  

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Úprava rozpočtu za rok 2021 

5. Rôzne –  informácia o akciách a prácach v obci 

6. Záver 

                
K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných, oboznámil s navrhnutým programom. 

Prebehlo hlasovanie za program  

Za 3 poslanci : A. Baďová, , E. Kohár, Ing.  M. Krakovský,  

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti, Neprítomní: P. Huntošová, Mgr. T. Kubačka 

K bodu 2/  

Starosta určil zapisovateľku: M. Krakovskú a overovateľov zápisnice: E. Kohár, A. Baďová 

Prebehlo hlasovanie. 

Za 3 poslanci : A. Baďová, , E. Kohár, Ing.  M. Krakovský,  

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti, Neprítomní: P. Huntošová, Mgr. T. Kubačka 

K bodu 3/ 

Kontrola uznesení –  starosta informoval, že všeobecne záväzné nariadenia boli vyvesené a sú účinné. 

K bodu 4/ 

Úprava rozpočtu za rok 2021- predniesla pracovníčka obce M. Krakovská. Informovala, že rozpočet sa 
navýši v príjmovej aj výdavkovej časti o sumu 17 182,67€, tiež boli presuny medzi položkami v rozpočte. 
Rozpočtové opatrenie č. 13/2021 je ako príloha zápisnice. 

Kontrolórka obce sa vyjadrila že by sa žiadna zmena rozpočtu nemala schvaľovať spätne, hlavne pri 

prechode na nový rozpočtový rok. Je to porušenie rozpočtových pravidiel, lebo OZ schvaľuje niečo, čo už 



 
 
 
 

 

 
 

2 

bolo urobené. V budúcnosti radšej urobiť viac rozpočtových opatrení v kompetencii starostu (keď aj v 

jednom mesiaci - decembri), ktoré na vedomie môže obecné zastupiteľstvo vziať aj v januári.  

Starosta dal hlasovať za rozpočtové opatrenie č. 13/2021 

Prebehlo hlasovanie. 

Za 3 poslanci : A. Baďová, , E. Kohár, Ing.  M. Krakovský,  

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti, Neprítomní: P. Huntošová, Mgr. T. Kubačka 

K bodu 5/ 

Rôzne –  informácia o akciách a prácach v obci 

Hasičská zbrojnica – uteplený strop, spravená sadrokartónová konštrukciu, elektroinštalácia, ktorá bola 
prevedená členmi DHZ, touto cestou by som im všetkým, ktorí sa na tom podieľali chcel poďakovať, 
omietacie práce prebiehajú a potom montáž sadrokartónu, prognóza ukončenia do leta. 

Práce v obci – máme dve pracovníčky na VPP a naši dvaja zamestnanci vykonávajú práce potrebné pri 
odpratávaní snehu a iné potrebné práce v obci. 

Plynofikácia a kúrenie v budove materskej školy -  pracuje sa na plánoch a vypracovaní ponúk vykurovania 
objektu materskej školy. V zimnom období za pomoci našich zamestnancov pripraviť novú kotolňu na 
plynový kotol a v lete cez prázdniny keď materská škola nefunguje by sa kúrenie spravilo. 

Ing. M. Krakovský – či bude ešte fungovať aj pec na tuhé palivo. Starosta odpovedal – nie. Keď nie pán 
Krakovský sa spýtal, čo bude s kotolňou. Starosta odpovedal – plán prerobiť na skladové priestory, šatne 
pre zamestnancov. Pán Krakovský sa informoval o osvetlení mostu a ihriska v záhrade kultúrneho domu. 
Starosta odpovedal osvetlenie je v riešení a svetlá na ihrisku boli menené dávnejšie, nie teraz pri osvetlení. 
Pri vyúčtovaní elektriny sme mali preplatok cca 500€ na verejnom osvetlení, čím sa investícia do výmeny 
verejného osvetlenia oplatila. Pán Krakovský tiež potvrdil, že to bolo dobré rozhodnutie. 

Ing. M. Krakovský – informoval o súťaži OŠK stolný tenis, že bola pozastavená a teraz sa znova začala. 
Väčšinou hrajú mladí chlapci s našej dediny. 

Ihrisko v záhrade kultúrneho domu – posielali sme list na PPA o predĺženie termínu realizácie. 

A. Baďová – informoval sa na chodník popri ceste č.18, či sa vysporiadali pozemky, či sa dala žiadosť na NDS 
o jeho vybudovanie. Starosta odpovedal, že je to v riešení, informoval sa na NDS a bude poslaný list – 
žiadosť o jeho vybudovanie. Máme na to aj projekt, lebo tento chodník sa mal a začal aj robiť v minulosti. 

K bodu 6/ 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie.  

 

 

Zapísala: Monika Krakovská                                                                        Vladimír Guoth 

                                                                                                                          Starosta obce  

Overovatelia: A. Baďová 

                         E. Kohár 


